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Els alumnes de FP de Sant 
Narcís demanaran almoina 
El consell amenaça de dimitir si no s'atenen les seves demandes 

G I R O N A 
M. TERESA GARCIA CAMPOS 

Els alumnes de l'institut de for-
mació professional de Sant Nar-
cís demanaran almoina als car-
rers de Girona com a mesura per 
reivindicar més diners per al 
centre escolar. Els alumnes, que 
dilluns a la nit van fer una tanca-
da al centre, instal·laran pel car-
rer unes parades en què infor-
maran els vianants sobre els 
problemes de pressupost que te-
nen, i demanaran diners i signa-
tures de solidaritat. 

El consell escolar del centre 
reclama al Departament d'En-
senyament de la Generalitat 
1.200.000 pessetes, una quanti-
tat destinada a cobrir les despe-
ses que els causen les aules pre-
fabricades. El consell ha ame-
naçat de dimitir si no s'arriba a 
una solució dels seus problemes. 

Tant els membres del consell 
escolar com els alumnes afirmen 
que el que pretenen demanant 
almoina no és recollir una gran 
quantitat de diners, sinó que es 
tracta d'una mesura simbòlica. 
"És un acte entre lúdic i reivindi-
catiu. Com que l'Administració 
no té diners, llavors hem de de-
manar-los a la gent", explica el 
subdirector del centre, Joan Gra-
tacòs. 

Sònia Ricart, alumna i mem-
bre del consell escolar, afirma 
que els diners que es recullin 
aniran destinats a comprar ma-
terial. "Tot el pressupost del cen-
tre", diu, "s'està utilitzant en les 
despeses del manteniment de 
les aules, i això fa que no quedin 
diners per al material que neces-
sitem als tallers". 

Segons Sònia Ricart, els 
alumnes demanaran les almoi-
nes fora de l'horari escolar, per  

evitar que es perdin hores de 
classe. "Sembla una cosa diverti-
da, però no ho és, perquè no és 
normal que haguem de fer tot 
això per poder anar a classe dig-
nament". 

La matinada de dimarts, uns 
dos-cents alumnes de l'institut 
es van tancar a les instal·lacions 
del centre. Aquesta mesura de 
protesta, la van prendre els estu-
diants en assemblea, al marge 
del consell escolar. Tot i això, al-
guns pares d'alumnes i profes-
sors es van adherir a la tancada a 
títol individual i van fer torns per 
controlar que tot anés bé. 

Segons el director del centre, 

Xavier Sabrià, la tancada es va 
celebrar en un ambient festiu. 
"Els professors vam controlar els 
alumnes perquè no entrés alco-
hol a la reunió, però no vam tro-
bar-los res", explica. 

Sònia Ricart afirma que les 
protestes dels estudiants conti-
nuaran endavant fins que la si-
tuació se solucioni: "No baixa-
rem del burro, perquè se'ns ha 
acabat la paciència. En aquest 
entorn no es pot estudiar". 

El consell escolar de l'institut 
es va entrevistar divendres pas-
sat amb el delegat territorial 
d'Ensenyament, Albert Vancells. 
En la reunió, Vancells es va com-

prometre a resoldre alguns pro-
blemes relatius a l'entorn de les 
aules prefabricades, molt dete-
riorat, i al seu estat. En canvi, no 
hi va haver cap acord sobre 
l'augment de pressupost que de-
mana el centre de FP. 

Albert Vancells va oferir la 
possibilitat de donar al centre 
200.000 pessetes, però no es va 
comprometre a res. Aquesta 
quantitat és molt inferior a la 
que demanen els responsables 
de l'institut. 

El consell escolar ha sol·licitat 
una entrevista amb el conseller 
d'Ensenyament de la Generali-
tat, Joan Maria Pujáis. 

El subdirector de l'institut, Joan Gratacòs, mostra l'estat d'una de les aules prefabricades on fan classe 
els alumnes del centre. 

JORDI PICAZO 

Sis persones podrien haver-se contagiat 
d'hepatitis en un restaurant de Cartellà 

SANT GREGORI 
A.H. 

Un mínim de sis casos d'hepati-
tis A han estat detectats al llarg 
de la setmana passada a Girona 
per la delegació de Sanitat de la 
Generalitat. El delegat, Pompeu 
Pascual, va manifestar ahir que 
els malalts "presumptament es 
podrien haver contagiat en un 
mateix restaurant de Cartellà. 
Tots ells van menjar en aquest 
restaurant els darrers 15 dies". 

Per aquesta coincidència, la 
delegació de Sanitat va infomar 

immediatament el restaurant, 
situat a Cartellà, en el terme mu-
nicipal de Sant Gregori. Els pro-
pietaris van clausurar divendres 
de forma provisional el local fins 
al dia 10 de maig. 

L'hepatitis A és totalment be-
nigna per als afectats, però obli-
ga el malalt a fer repòs total du-
rant un mes. El temps de conta-
gi, però, oscil·la entre les quatre 
i les sis setmanes després de de-
tectar-se un cas. 

Presumptament es creu que el 
contagi va tenir lloc perquè un 

dels empleats havia patit l'hepa-
titis entre els mesos de març i 
abril. L'alcalde de Sant Gregori, 
Joaquim Vidal, va afirmar ahir: 
"És un fet que pot passar a qual-
sevol local públic. A més, l'hepa-
titis no es detecta mentre s'incu-
ba. Per això no crec que ni l'em-
pleat ni el restaurant tinguin res-
ponsabilitats en aquest fet". 

El treballador va explicar ahir 
que "estic desanimat pel que ha 
passat. De tota manera, no vaig 
tornar a la feina fins a curar-me 
del tot". 

GIRONA 

Lesassodacions 
de veïns redamen 
participar en el 
Pla de Ciutat 

GIRONA 
G.B.H. 

La Federació d'Associacions 
de Veïns de la ciutat de Giro-
na va reclamar ahir a l'Ajun-
tament la seva inclusió en el 
consell directiu del Pla de 
Ciutat. Isabel Salamanya, re-
gidora de Planificació Urba-
nística i Medi Ambient de 
l'Ajuntament de Girona, va 
valorar positivament aquesta 
iniciativa, presa per unani-
mitat en l'assemblea consti-
tuent de l'esmentada fede-
ració. 

Per Sebastià Ruiz Hornos, 
president de la federació, "la 
nostra presència dins el pla 
és imprescindible si es vol 
que tingui una mica de credi-
bilitat, perquè representem 
un gran nombre de ciuta-
dans i barris". 

A través d'aquesta federa-
ció, creada recentment, les 
associacions que en formen 
part pretenen donar una em-
penta al moviment veïnal gi-
roní, "una mica adormit els 
darrers anys", explica Ruiz. 

La federació espera reunir 
totes les associacions de 
veïns de Girona i fan una cri-
da a totes les que encara no 
han sol·licitat la seva integra-
ció per poder fer front al gran 
nombre de problemes que té 
la ciutat de Girona i els seus 
habitants. 

Els increments abusius del 
rebut de l'aigua és una altra 
de les preocupacions d'a-
questa federació, que pensa 
impulsar una campanya in-
formativa. 

Entra en servei el 
nou pont de 
Castelladrall a Ripoll 

RIPOLL 
RAIMON SUBIRÁ 

El pont de Castelladrall unirà 
el trànsit de vianants i de 
vehicles entre les carreteres 
de Barcelona i Olot a partir 
de divendres que ve. D'a-
questa manera quedaran 
units dos barris molt propers 
que només estaven separats 
pel riu. 

El Ministeri d'Obres Públi-
ques i Transports ha executat 
l'obra amb un pressupost 
proper als 425 milions. 

Aquesta construcció forma 
part de la xarxa de variants 
que té projectades l'Ajunta-
ment de Ripoll amb la inten-
ció de crear un cinturó de 
ronda. 

La funció d'aquest pont 
quedarà completada amb la 
inauguració del pont per a 
vianants d'en Calatrava, que 
entrarà en servei aquest 
estiu. Joaquim Vidal. 
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